

Referat d. 1. maj 2025, kl. 19.00 i Lokale 4

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 1 i Sprotoften

1. Valg af mødeleder: Finn

Valg af referent: Melissa

Godkendelse af dagsorden.

- Godkendt med lidt tilføjelse.

Tilstede: Bettina, Finn, John, Katherina, Dorte og Johnny

2. Beboer tid

Alle beboere i afdelingen har mulighed for at møde fysisk op de første 15 minutter.

Hvis man er forhindret, er man velkommen til at sende en mail.

3. Meddelelser

- Der er blevet ønsket at vores referater bliver mere fyldige, da nogle ting godt kan virke indforstået. Vi håber at dette lykkedes.
Fremover vil dagsordenerne og referaterne også blive lagt, i vores egen gruppe, på Facebook.
- Der, hvor der fra starten var små jordvolde på legepladsen, har vi ønsket nogle hække, så børnene stadig har noget at løbe rundt om og gemme sig i. Disse er nu plantet.
- Der er opstillet en stikkontakt ved nr. 47. Denne er tiltænkt opladning af el-cykler, scootere mv. For yderligere information skal man henvende sig på kontoret. Det er planen at der skal flere op i området.
- Stolene på legepladsen er ikke særlig pæne. Vi har derfor bedt om at disse bliver malet, samt smurt, så de igen kan dreje rundt.
- Vi har ønsket os en lille tankstation, samt optegning af veje mv på legepladsen. Vi har arbejdet videre med dette og fundet et udgangspunkt vi ønsker og det bliver sendt på kontoret.
- Der er flere der har spurgt om referatet fra afdelingsmødet. Dette ligger på hjemmesiden.
- Vi ønskede sidste år, at alt græs blev slået. Det bliver det som udgangspunkt, dog bliver noget kun slået hver tredje gang, så der stadig kan nå at komme lidt blomster mv i det.

4. Lokale 4/Aktivitetshuset

- Hvem har ansvaret for at åbne/lukke til aktiviteterne i juni?
 - o Dorte, John, Finn, Katherina, Melissa og Dorte.
- Har alle fået rettet brikker?
 - o Katherina mangler den til hendes opgange.
 - o Der er bestilt nogle og brik til Katherina til Aktivitetshuset.

5. Kommende arrangementer og evaluering af tidligere:

- Påske d. 12. april 2025 – Evaluering.
 - o Der var ikke så mange mennesker (22), men det var rigtig hyggeligt og der var god tid til fordybelse og snak.
 - o Der var kun meldt 6 børn til som fik lavet æggejagt. Da de havde spist deres påskeæg, satte de sig ved krea-bordet eller legede udendørs. Vi fik ikke lavet påskelege, som vi havde skrevet, men spørgsmålet var om de manglede.
 - o Aktiviteterne er for beboerne, men i håb om at få flere med, så åbner vi op til at man fremover også kan tage sine børnebørn med, så det ikke kun bliver børnefamilierne. Dette er gældende til følgende aktiviteter: Fastelavn, påske, halloween og jul.

- Fællesspisning d. 3. juni 2025 (Lone deltager)
 - o Lone handler alt til maden.
 - o Melissa og Bettina handler alt andet.
 - o Der skal købes øl, sodavand og vand, samt 3 kaffekander, da vi ikke længere kan låne dem vi tidligere har lånt.
 - o Vi vil gerne have nogle blomster på bordene (kunstige, så de kan genbruges).
 - o Vi har fået en kaffemaskine, i stedet for hele tiden af skulle låne nogle.
 - o Der købes drømmekage til kaffen. Der købes en kage pr. 16 personer.
 - o Blomster på bordet (kunstige)
 - o Vi mødes kl. 16.00 på dagen.
 - o John byder velkommen.
 - o Katherina og Bettina hjælper med at servere mad.
- Grundlovsarrangement.
 - o Dorthe fra helhedsplanen har planlagt et grundlovsarrangement som hun rigtig gerne vil have bestyrelsen til at deltage i og fortælle om det vi nu laver.
 - o Finn og John kigger forbi, men ved endnu ikke hvornår.
 - o Vi har sagt til Dorthe, at hvis vi forventes at deltage fremover, så skal der altså være bedre planlægning så hendes aktiviteter ikke ligger op ad vores, da vi i forvejen har hygge om mandagen, fællesspisning om tirsdagen og bestyrelsesmøde om torsdagen.
 - o For god ordens skyld, har Dorthe undskyldt.
- Reservere Aktivitetshuset til kommende arrangementer.
 - o Vi har fået bekræftelse på, at vi har fået Aktivitetshuset de dage vi har de store arrangementer. Samt caféen den sidste torsdag i hver måned, da vi er så mange at vi ikke kan have pakkespil i lokale 4.

6. Repræsentantskabsmødet

- Bettina har fremsendt et forslag om at bestyrelsessuppleanterne skal kunne deltage, men kun med lytteadgang.
- Vi har gennemgået det fremsendte materiale for om vi har noget vi gerne vil have uddybet eller stille spørgsmål ved.
- Vi har et ønske om bedre information, da det ønskes at vi bakker op og videreformidler forskellige ting til beboerne. For at dette er en mulighed ønsker vi at blive informeret om tingene direkte, da vi ikke altid får læst referaterne med det samme og at det ikke er alt, der kan findes der i.
 - o For eksempel undrer vi os over at det ikke er blevet kommunikeret ud at den dato, der allerede blev sat til sidste sommerfest, med datoen på den nye – er ændret samt lokationen fra græsplænen ved nr. 51 til bagved Aktivitetshuset. Når vi ikke får informationerne, så gør vi enten reklame for noget forkert, som i dette tilfælde eller slet ikke kan kommunikere det ud, fordi vi intet aner.
- Vi undrer os også over, hvorfor der er blevet sagt nej til at få lagt fiber ind i Sprotoften, trods dette ville være gratis for beboerne. Dette synes vi burde have været lagt ud til beboerne på et afdelingsmøde. Det er i hvert fald for os ikke at styrke fællesskabet og beboerdemokratiet, som er et stort ønske fra Organisationsbestyrelsen og administrationen i forhold til den udarbejdede strategiplan.

7. Næste møde:

- Bestyrelsesmøde d. 5. juni 2025.

Med venlig hilsen
Melissa Meulengracht